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ГЛОБАЛЬНАЯ ПРОБЛЕМА КРИЗИСА ЧЕЛОВЕКА

GLOBAL PROBLEM OF THE INDIVIDUAL’S CRISIS

В статье рассмотрены некоторые аспекты процесса глобализации , охватившие различные сферы
общественной жизни. Кризис затронул и нравственное состояние современного человека, духовную
сторону его сущности, что проявляется в культурных изменениях. Меняется понимание добра, а вместе
с ним — счастья и удовольствия, происходят изменения в содержании категории красоты. Такая ситуа-
ция ведет к тому, что современный человек теряет стремление к признанию, а массовый человек
не предполагает выделенности из массы.

The article considers some aspects of globalization process in different spheres of public life. The crisis
has affected a moral state of the individual, spiritual life of his self, which is now observed in cultural changes.
Understanding of good is changing and together with it — of happiness and pleasure; the content of the cate-
gory of beauty is also exposed to change. All this leads to the situation when the modern individual is loosing
his drive to status need, and the mass individual — striving of individual prominence.


